

Hej Staffan!

Vi följer Timrå badhus i media och känner nu stor oro att beslutet om byggnation (genomförande av Fas 2) drar ut på tiden.

Konsekvenserna av en utdragen beslutsprocess blir aldrig bra i denna typ av samarbetsprojekt där det förväntas att respektive part levererar besked inom utsatt tid.

"Våra" projektörer, leverantörer och samarbetspartners förväntas få besked av oss inom snar framtid. Uteblir vi med besked är risken stor att dessa väljer att gå in i andra "säkra" projekt som de vet kommer igång.

Vi har nu under drygt ett års tid arbetat tillsammans under Fas1 med ett gemensamt mål att byggstart skall ske under våren.

Dröjer besked om start hamnar hela planeringen fel och vi kommer att få onödiga kostnader och arbeten såsom:


- Hela processen och planeringen måste göras om vilket både är tidsödande och kostsamt
- Omstart med nya projektörer och installatörer då dessa troligen hoppar på andra uppdrag/projekt vilket innebär att kompetens, tid och pengar försvinner
- Vinterkostnad för betongarbeten
- Oro och varsel av yrkesarbetare och tjänstemän
- Nyckelpersoner försvinner till andra projekt
- Leverantörer såsom Prefab mfl väljer andra projekt och vi och ni står kvar med dyrare offerter från de fåtal som är kvar
- Allmänna kostnadsökningar

Drar besked om start ut en längre tid så får det större konsekvenser

- NCC Badhusgruppen har som ni vet förfrågningar från många andra kommuner runt om i landet och risken att de lämnar oss är relativt stor om besked uteblir och då står vi där utan deras kunskap, och utan Badhusgruppen kan vi lokalt tyvärr inte ensamma fortsätta samarbetet med er.

Jag hoppas verkligen att ni snabbt kan få ett positivt besked på byggstart så att vi tillsammans får nytta av det vi hittills gjort tillsammans

// Petter



Petter Lundqvist  
Produktionschef  
NCC Building